
   Pabianice, dnia 26 czerwca 2012 r.

Komisja Oświaty i Wychowania

Protokół Nr 3/26/12
z posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania, 

które odbyło się w dniu 26 czerwca 2012 roku o godz. 12.00

Ad.  1 – 2
      Posiedzenie  otworzył  Przewodniczący  Komisji  p.  Andrzej  Kurzawski  (  lista  obecności  
w  załączeniu  -   załącznik  nr  1).   Następnie  przedstawił  porządek  posiedzenia,  który  został 
jednogłośnie przyjęty (za – 7), ( załącznik nr 2).  

Ad. 3
Dotyczy punktu:   Informacja Członka Zarządu p. T. Rosiaka o pracach Wydziału Oświaty  

i Wychowania wykonanych w okresie między komisjami, (załącznik nr 3). 
Informację przedstawił p. Tadeusz Rosiak- Członek Zarządu. 
Radny Marek Ciechański - czy dużo kandydatów przystąpiło do konkursu na dyrektorów? 
Członek Zarządu, p. Tadeusz Rosiak -  na podstawie ustawy o systemie oświaty  powołanie 

dyrektora  następuje w drodze konkursu.  
 Radna Jadwiga Wadowska stwierdziła, że nie jest to konkurs, lecz sprawdzanie kwalifikacji 

kandydata na dyrektora.
P. T. Rosiak- jest to sprawdzanie kwalifikacji kandydata. 
Radna Halina Bakus zapytała, ilu jest kandydatów do placówki oświatowej 

w Konstantynowie Łódzkim? Czy powstanie klasa? 
P. T. Rosiak- jest 12 osób, klasa nie powstanie. 
Radna Halina Bakus- na jaki okres został wybrany dyrektor tejże placówki?
P. T. Rosiak- zgodnie z ustawą, dyrektor po wygranym konkursie otrzymał umowę na okres 

5 lat. W przypadku likwidacji placówki następuje procedura odwołania dyrektora. 
P. Halina Bakus- jak przedstawia się nabór do innych szkół?
P. T. Rosiak- nabór trwa, w placówce w Konstantynowie Łódzkim przybyły 4 osoby, 

w I Liceum Ogólnokształcącym w Pabianicach powstanie 7 klas, podobnie jest w II LO.           
Przewodniczący Komisji- p. Andrzej Kurzawski zapytał, czy zostanie opracowany specjalny 

program dotyczący przyznawania nagród dla najlepszych uczniów? 
P. T. Rosiak- program wspierania uczniów zdolnych musi zostać przedstawiony na Radzie 

Powiatu,  która  musi  go  zatwierdzić.  Załącznikiem ww.  programu jest  regulamin  przyznawania 
nagród.  

Wobec braku sprzeciwu, informacja została przyjęta. 

Ad. 4 
Dotyczy punktu: Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pabianickiego.
Projekt uchwały wraz z autopoprawką Zarządu omówiła Skarbnik Powiatu – p. Elżbieta 

Piekielniak.
Wobec  braku   głosów  w  dyskusji  Przewodniczący  przystąpił  do  głosowania,  w  wyniku 

którego: 7 za, 0 przeciw,  nikt nie wstrzymał się od głosu, projekt  uchwały wraz z autopoprawką 
Zarządu Powiatu Pabianickiego został pozytywnie zaopiniowany.
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b) zmian budżetu Powiatu Pabianickiego na 2012 rok. 
Projekt uchwały wraz z autopoprawką Zarządu przedstawiła Skarbnik Powiatu.
Radny Włodzimierz Stanek zapytał, czy w związku z instalacją monitoringu w ZSS Nr 4 

w Konstantynowie Łódzkim zlikwidowano jeden etat? 
Członek Zarządu, p. Tadeusz Rosiak- po przeprowadzonej kontroli dyrektor szkoły otrzymał 

zalecenia pokontrolne wskazujące, zmniejszenia liczby etatów i w związku z powyższym 
zlikwidowano jeden etat i było to przyczyną instalacji monitoringu.     

W wyniku braku  dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący przystąpił do głosowania, 
w wyniku którego: 7 za, 0 przeciw,  nikt nie wstrzymał się od głosu, projekt uchwały wraz 
z autopoprawką  Zarządu Powiatu Pabianickiego został pozytywnie zaopiniowany.

Ad. 5 
Dotyczy punktu: Przyjęcie protokołu Nr 3/25/12 z dnia 29 maja 2012 roku.
Wobec braku zastrzeżeń do ww. protokołu Przewodniczący zaproponował głosowanie. 

W wyniku głosowania:  7 za, 0 przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu, protokół został przyjęty.
     
Ad. 6

Dotyczy punktu: Sprawy różne. 
Radna  Halina  Bakus  zapytała,  kiedy  odbędzie  się  komisja  wyjazdowa  do  Powiatowego 

Zespołu Edukacyjnego w Konstantynowie Łódzkim?
Przewodniczący Komisji, p. A. Kurzawski- komisja odbędzie się we wrześniu. 
Członek Zarządu Powiatu, p. Tadeusz Rosiak- sprawa komisji wyjazdowej w ww. placówce 

jest otwarta. Ze względu na stopniowy spadek liczby uczniów utrzymanie obiektu placówki 
w całości przez Powiat jest dyskusyjne. Trwają rozmowy dotyczące wydzielenia pomieszczeń do 
nauki. 

Radna  Halina  Bakus  -  czy  Poradnia  Psychologiczno-  Pedagogiczna  w  Konstantynowie 
Łódzkim będzie prowadziła dalej swoją działalność? 

P.  T.  Rosiak-  nie  ma  informacji  jak  zachowają  się  szkoły  w  gminie  Lutomiersk  i  w 
Konstantynowie Łódzkim. Działalność poradni uzależniona jest od tego, czy ww. szkoły utworzą 
klasy integracyjne, czy skierują uczniów do szkoły integracyjnej? Ilość uczniów w szkole specjalnej 
wynosi 63 osoby. W sytuacji, gdy liczba uczniów ulegnie zmianie, nastąpi przeniesienie poradni do 
szkoły specjalnej.  Natomiast,  jeżeli  liczba uczniów zostanie zachowana to poradnia nie  zostanie 
przeniesiona. 

Radny Andrzej Kurzawski odnośnie naboru do szkół pabianickich stwierdził, że potrzebna 
jest dokładna analiza stanu rzeczy. Zasugerował, aby dyrektorzy gimnazjów dokonywali rejestracji 
szkół  wybranych  przez  uczniów  z  Pabianic.  Radny  wystąpił  z  prośbą  do  Wydziału  Oświaty  i 
Wychowania o wystąpienie do Urzędu Miasta w celu uzyskania informacji dotyczącej rodzajów 
zawodów  oraz  szkół  wybieranych  przez  uczniów.  Po  tej  analizie  we  wrześniu  należałoby 
przedstawić propozycje zawodów, którymi są zainteresowani uczniowie. 

P. T. Rosiak - szkoły zostały zobowiązane do informowania w terminie do dnia 30 września 
2012 roku o wyborach szkół dokonywanych przez uczniów. 

Radny Włodzimierz Stanek stwierdził, iż w pabianickich placówkach oświatowych brakuje 
marketingu i działań mających na celu zwiększenie naboru do szkół.

P. T. Rosiak-  od 1 września br. zostanie otwarte studium policealne o kierunku opiekunka dla 
dzieci,  opiekun osób starszych.  W Pabianicach oferta  szkół  przedstawia się  następująco:  Zespół 
Szkół Nr 1 – mechanika i budownictwo, Zespół Szkół Nr 2 -  elektryka i elektronika, Zespół Szkół 
Nr 3- usługi i ekonomia. 

P. A. Kurzawski- powinien być zachowany odpowiedni poziom przy naborze do szkół, gdyż 
stopniowo ulega on obniżeniu. 

Radna  Jadwiga  Wadowska-  Gryzel  stwierdziła,  że  należy podnieść  progi  nauczania  oraz 
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zwiększyć dyscyplinę. 
Radny Sławomir Jabłoński-  odnośnie modelu nauczania w Europie powiedział,  że model 

nauczania  w  Niemczech  jest  mocno  krytykowany,  gdyż  ma  on  wiele  wad.  Najbardziej 
krytykowanym czynnikiem jest wiek, w jakim decyduje się o losie dziecka. 

P.  Andrzej  Kurzawski-  w  systemie  edukacyjnym  w  Polsce  powinien  być  zachowany 
odpowiedni poziom. 

P.  Marian  Lorenczak,  Naczelnik  Wydziału  Oświaty  i  Wychowania-  progi  zostały 
wprowadzone, ale ze względu na niski nabór dyrektorzy szkół szybko wycofali się z tego pomysłu. 

Ad.  7
            Zamknięcie posiedzenia. 
    W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  posiedzenia  i  brakiem  pytań,  Przewodniczący 
Komisji  podziękował  członkom  Komisji,  gościom  za  przybycie,  a  następnie  zamknął  jej 
posiedzenie. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Wychowania:
/-/ Andrzej Kurzawski

Protokołowała:
/-/ Karolina Kosztowna 

Załączniki do wglądu w Biurze Rady
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